
                                                                                                       
Zápis ze schůzky Výboru partnerství 
Dne 3.12.2007, Hudební sál ZUŠ Hranice 
 
 
Přítomni: 
Jiří Čoček, soukromý zemědělec, Střítež nad Ludinou 
František Maršálek, ZD Partutovice 
Veronika Polusová, Charita Hranice 
Jiří Trna, soukromý zemědělec 
Jana Černá, TJ Střítež nad Ludinou 
Arnošt Hradil, soukromý zemědělec, Provodovice 
Ludmila Juráková, JUKO Rouské 
Filip Konečný, Ski Klub Hranice 
Dalibor Škoda, Nový dvůr s.r.o. 
Pavla Krbálková, MR Záhoran 
Oldřich Šnajdárek, soukromý zemědělec, Klokočí 
 
Hosté: 
Jan Balek, sekretariát MR Hranicko 
Gabriela Olivová, sekretariát Rozvojové partnerství regionu Hranicko 
Bohumil Kučera, SHR Opatovice 
Petr Pajdla, obec Střítež nad Ludinou 
 
 
 
Jan Balek na úvod zdůvodnil dnešní schůzku a poukázal na potřebu změny statutů, 
organizačního řádu a organizačních změn. 
 
1/ Programový výbor 
Programový výbor (dále jen PV) bude dohlížet nad přípravou, aktualizací a realizací 
Strategického plánu Leader (dále jen SPL) v období 2008-2013, dohlížet na soulad 
implementace dotačního programu Leader s pravidly Mze ČR a se SPL a doporučovat 
opatření k nápravě a opatření ke zvyšování efektivity využití finančních prostředků, proto Jan 
Balek navrhuje jeho rozšíření z 6 členů na 11. PV bude v rámci realizace programu Leader 
2008-2013 schvalovat Strategický plán Leader a monitorovat průběh programu. Dalším 
důvodem je rozšíření celého Rozvojového partnerství regionu Hranicko. Výbor partnerství 
navrhuje do PV Blanku Hlaváčkovou a Marii Honovou. 
Výbor partnerství projednal návrh statutu, který bude schválen Valnou hromadou. Statut 
určuje pravomoci a účel PV. 
 
 
 
2/ Výběrová komise 
Výbor partnerství projednal návrh statutu, který bude schválen Valnou hromadou. Statut 
určuje pravomoci a účel výběrové komise a je zde ošetřen možný střet zájmů hodnotitelů.  
Výběrová komise bude rozšířena o čtyři nové členy, výbor partnerství navrhl Blanku 
Hlaváčkovou za pana Pavla Vývodu, který se dlouhodobě nezúčastňuje schůzek Rozvojového 
partnerství, dále Zdeňka Léva, Jiřího Trnu a Jaroslava Jiříčka. 
 
3/ Výbor partnerství 



                                                                                                       
U členů výboru partnerství je důležité nastavit rotaci členů, byl navržen systém Senátu ČR, 
tříleté funkční období každého člena. 
Jan Balek navrhuje změnu členů ve výboru, pana Vývodu nahradit Arnoštem Hradilem a paní 
Sehnálkovou přijmout za klub žen Býškovice. 
Výbor partnerství navrhuje po schválení nového organizačního řádu,  novou volbu celého 
Výboru partnerství, která proběhne na Valné hromadě Rozvojového partnerství. 
 
 
4/ Závěr 
Jan Balek poděkoval přítomným za účast a rozloučil se. 
 
 
 
 
Zapsal: 
Gabriela Olivová 
 
Ověřil: 
Filip Konečný 
 
     
 
 
  


